
Oświadczenie złożone przez senatorów  

Marka Martynowskiego, Grzegorza Wojciechowskiego,  

Roberta Mamątowa, Jana Marię Jackowskiego, Zdzisława Pupę,  

Wojciecha Skurkiewicza, Bogdana Pęka, Andrzeja Matusiewicza,  
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na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 6 czerwca 2014 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Bartosza Arłukowicza 

Szanowny Panie Ministrze! 

Zwracamy się z prośbą o informacje odnośnie do następstw i komplikacji zdrowia wielu ludzi, wynikają-

cych z zastosowania w leczeniu maści rtęciowej produkowanej przez zakłady Polfa. Była ona dostępna na 

początku lat siedemdziesiątych, a następnie została uznana za niebezpieczną i wycofana. Szkodliwe efekty 

użycia tejże maści wiele osób odczuwa do dziś. Gdzie ci poszkodowani pacjenci mogą zwrócić się o pomoc? 

Prosimy Pana Ministra o informacje o skali problemu i natychmiastowe podjęcie działań oraz poinformo-

wanie nas o wynikach przeprowadzonych postępowań. 
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